



ASPPH Friday Letter 被刊登投稿

食品安全與健康研究所魏嘉徵老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Chronic exposure of zearalenone inhibits antioxidant defense and results in aging-related defects associated with DAF-16/FOXO in *Caenorhabditis elegans*

<https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0269749121008150>

[Friday Letter: November 19, 2021]

流行病學與預防醫學研究所簡國龍老師與博班吳逸帆醫師共同撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Adolescent Tri-ponderal Mass Index Growth Trajectories and Incident Diabetes Mellitus in Early Adulthood

<https://academic.oup.com/jcem/article/106/8/e2919/6220320>

[Friday Letter: November 26, 2021]

流行病學與預防醫學研究所盧子彬老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Distinct Survival Outcomes in Subgroups of Stage III Pancreatic Cancer Patients: Taiwan Cancer Registry and Surveillance, Epidemiology and End Results registry

<https://link.springer.com/article/10.1245/s10434-021-11030-w>

[Friday Letter: December 3, 2021]

流行病學與預防醫學研究所林菟俞老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Associations of five obesity metrics with epigenetic age acceleration: Evidence from 2,474 Taiwan Biobank participants

<https://onlinelibrary.wiley.com/doi/10.1002/oby.23255>

[Friday Letter: December 10, 2021]